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1.  Innføring av felles VPD 

 
Institusjonene har hittil hatt hver sin FS-database, og Uninett har hatt ansvaret for 
driften. Å drifte et stort antall databaser er svært ressurskrevende.  
FS ble i 2010 implementert med støtte for VPD og  2011-2012 har vært en 
overgangsfase med singel VPD. 
 
Felles VPD foreslås innført innen utgangen av 2013. Ved innføring av felles VPD skal 
det hvert år foreligge en plan til institusjonene som viser når kloninger og 
oppgraderinger er planlagt for den enkelte base. 
 
Det foreslås tilbudt 4 gratis kloninger pr. år og oppgradering til nye versjoner av FS vil 
skje samtidig. Kloning kan dermed ikke lenger skje etter institusjonens eget ønske. 
 
Saken skal behandles på styremøtet 3. september, og for at Planleggingsgruppen skulle 
få anledning til å komme med merknader til forslaget, ble det satt opp et ekstraordinært 
møte med innføring av felles VPD som sak. 
 
Planleggingsgruppen hadde fått tilsendt et notat om hvordan innføringen av felles VPD 
er tenkt gjennomført samt en oversikt over hvilke institusjoner foreslås satt sammen i 
en felles base. 
 
Følgende kommentarer/spørsmål ble fremlagt: 
 
- Spm: Vil det være mulig med direkte oppkobling til databasen for å bruke SQL? 

Svar: Det er mulig å bruke SQL direkte 
- Spm: Hvilke konsekvenser vil det få for institusjoner som drifter selv?  

Svar: Ingen konsekvenser 
- Spm: Hvordan håndteres fusjon mellom en som har felles VPD og en som drifter 

selv?  
Svar: Selve konverteringen vil skje til en ny, frittstående database. Det avtales om 
denne institusjonen til sist skal være med i felles VPD eller ikke. 

- Spm: Hva hvis basene ligger i ulike VPD-baser?  
Svar: Selve konverteringen vil skje til en ny, frittstående database og deretter må 
det avtales hvor den nye basen skal ligge. 

- Kommentar: Plan for når oppgraderinger skal gjøres må forelegges institusjonene. 
Institusjonene må ha mulighet til å påvirke oppgraderingsplanen. Planen skal 
inneholde når oppgraderinger og speiling skal skje og hvordan institusjoner skal 
varsles. 

- Kommentar: Det må deretter være tungtveiende grunner for å si nei til en planlagt 
oppgradering. 
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Videre fremdrift 
 
Etter at saken er behandlet i styret for FS, vil det bli sendt ut et brev til institusjonene 
vedrørende innføring av felles VPD. For institusjoner som i dag drifter selv, vil det i 
den forbindelse være mulig å endre driftsform. Institusjoner som i dag driftes av 
Uninett, og som ikke ønsker å bli med på felles VPD, kan forvente økte kostnader for 
drift av sin database. 
 
Vedtak 
 
Planleggingsgruppen går inn for at forslag til innføring av felles VPD legges frem for 
styret for FS.  


